

ORIS



Swiss Hunter Team Limited Edition

When the Hawker Hunter jet was first flown over Swiss territory in 1958, it immediately became one of the Swiss Army's key components. Although withdrawn from service, it continues to be flown today by the Swiss Hunter Team of the Aviation Museum in Altenrhein, a group of former military pilots with a passion for the fabulous Hunter. Oris has dedicated a limited series to these men, who work day after day to keep the Hunter in good working order. With its high-performance calibre Oris 644, its knurled bezel, its "instrument panel" dial, and the word "Hunter" engraved on the tip of the date hand, this is a must for aviation aficionados. The presentation box comes with a Hunter ejection seat safety splint key-ring. Limited series of 1,958 watches.

Movement	Self-winding, calibre Oris 644
Functions	Hours, minutes, seconds, date
Case	Multi-piece stainless steel with anthracite PVD coating, 46 mm Limited edition number engraved on rim at 9 o'clock Sapphire crystal domed on both sides, with anti-reflective coating on the inside Screw-down back with mineral window Water-resistant to 10 bar (100 m)
Dial	Two-piece, black Centre date hand Small seconds at 9 o'clock Superluminova numerals and hour-markers Nickel hands with luminescent inlay
Bracelet/Strap	Dark-brown leather with matching folding clasp

ORIS



Swiss Hunter Team Limited Edition

C'est en 1958 que le jet Hawker Hunter prend son envol sur territoire helvétique, devenant immédiatement l'un des éléments clé de l'armée suisse. Aujourd'hui retiré du service, il continue à voler grâce au Swiss Hunter Team du Musée de l'Aviation d'Altenrhein, une patrouille formée d'anciens pilotes militaires passionnés du fabuleux Hunter. Oris dédie une série limitée à ces hommes qui oeuvrent jour après jour à le maintenir en état. Un garde-temps qui ne laisse rien au hasard : calibre hautes performances Oris 644, lunette moletée, cadran « tableau de bord », Hunter à la pointe de l'aiguille du quantième et porte-clés avec mousqueton de sécurité pour siège éjectable Hunter livré dans le coffret. Série limitée à 1958 exemplaires.

Mouvement	Mécanique à remontage automatique, calibre Oris 644
Fonctions	Heure, minute, seconde, date
Boîtier	Acier composé de plusieurs pièces et traité PVD anthracite, 46 mm Numéro d'édition limitée gravé sur le flanc à 9h Verre saphir bombé sur les 2 faces, traitement antireflet sur la face intérieure Fond vissé avec fenêtre en verre Étanche à 10 bar / 100 mètres
Cadran	Noir en deux parties Quantième à aiguille au centre Petite seconde à 9h Chiffres et index Superluminova Aiguilles en nickel avec inserts luminescents
Bracelet	Cuir brun foncé avec boucle déployante assortie